
Fra: Knut  Harald Frøland 
Sendt: tirsdag 9. juli 2019 09:09 
Til: Hilde-Lill Våge 
Kopi: Charlotte Hageberg 
Emne: Fwd: Utbedring Vei til Osteriet 
 

Hei, eg er usikker på korleis me skal gjere dette. Det beste er vel om det kjem om i 

formannskapet 3. Oktober i samanheng med søknaden frå Haugen. Men, passer dette inn mht 

tidspunkt for planlagt asfaltering på Tveit? 

 

Mvh  

Knut Harald 

Sendt fra min iPhone 

 

Videresendt melding: 

Fra: bente getz <bentegetz@gmail.com> 

Dato: 9. juli 2019 kl. 06:56:49 CEST 

Til: Knufro@samnanger.kommune.no 

Emne: Utbedring Vei til Osteriet 

På Guleiksgården tar vi stadig imot fleire besøkande til tuns. Dei som treng å 

kjøra til tuns , brukar vegen frå Tveitaflatane opp til oss. Dette er folk som har 

helseutfordringer og som benytter seg av vårt overnattingstilbod. 

 

I den seinare tid møter våre gjester stadig større problem med dei første 50 

meterne av vegen etter avkjørselen frå Tveitaflatane som er kommunal veg. 

Vegen er nedsegen på  nederste sida. Den treng å få på eit godt lag med asfalt 

for å bli i ein slik stand at ikkje biler ødelegges. 

 

Eg skjønte det slik at Kommunen i den nærmaste tida skal asfaltere vegen 

utover Tveitaflatane.  

 

Me ber om at den VESLE vegbiten på ca 50 meter som grenser mot kommunal 

veg, får ein liten oppgradering når den kommunale vegen skal ordnast. 

 

Dette ville være til god hjelp for oss i vår næringsvirksomhet på 

Guleiksgården. 

 

Ber om hjelp til dette. 

 

Vennleg helsing 

Bente Getz 

For OSTERIET på Guleiksgården  
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